

RAMI AL ALI

BRIDAL COUTURE COLLECTION 2022

Composing a poetic love letter through the art of his designs, Rami Al Ali unveils his latest bridal couture collection, embodying an exquisite vision of beauty and elegance. A romantic display of pure creativity and innovation, the seven-piece collection serves as the perfect visual representation of the true artistry and imagination of the renowned designer.

Inspired to reinvent and modernise romance, Al Ali relishes the opportunity to immerse himself within his craft and indulge in the process of shaping designs into their final, striking form. Perfectly harmonising the juxtaposition of old-school glamour and modern-day sophistication, the graceful collection effortlessly wavers between the two contrasts resulting in a breathtaking optical display of beauty.

An underlining whimsical and dream-like aura is felt throughout the collection with its delicate yet beautifully structured shapes and unmatched detailing. Traditional, princess-style gowns and voluminous full skirts are met with structured bodices, effortlessly speaking to the theatrical bride. Elaborate architectural detailing is beautifully distinguished against sleek and sensual silhouettes, adding a majestic touch of modern femininity synonymous with the fashion house.

Al Ali's unrivalled knowledge of fabrics is showcased through the use of sumptuous silks, satins, tulle, and exquisite lace. Signature embroideries are met with new season techniques echoing the house's history of craftsmanship and offering each look with the same level of focus to detailed handwork to ensure a luxurious feel. Prominent abstract 3D beadwork continues to play an integral role in the brand's visual identity, and the modernisation of such classical artistry allows for a simplistic and intricate result. Ostrich feathers are gracefully placed among dramatic sleeves, evoking gentle movement while perfectly fueling a fantasy for the contemporary brides of today.

A line-up of subtle ivory tones is adorned with elaborate beading, floral applique, and scores of shimmering crystals, each perfectly working together in harmony to present a beautiful display of a finesse bridal collection. The fashion house has once again skilfully explored boundaries and created a collection with refinement, classicism, and elegance, with a modern-day edge, allowing the Rami Al Ali woman to fully express herself and be the bride that she has always dreamed of.

You can follow the fashion house on Instagram: www.instagram.com/ramialaliofficial and Facebook: www.facebook.com/RamiAlAli.

For more information on the collection, please contact:

STATION
SERVICE

ramialali@stationservice.fr

T/ +33 1 42 21 36 36

RAMI AL ALI

BRIDAL COUTURE COLLECTION 2022

Composant une lettre d'amour poétique à travers l'art de ses créations, Rami Al Ali dévoile sa dernière collection Bridal Couture, incarnant une vision exquise de la beauté et de l'élégance. Manifestation romantique de créativité et d'innovation pures, la collection de sept pièces est la parfaite représentation visuelle du véritable talent artistique et de l'imagination du créateur.

Inspiré par la volonté de réinventer et de moderniser le romantisme, Rami Al Ali se plonge dans son métier pour s'adonner au processus de façonnage des créations et leur donner leur forme finale et saisissante. Harmonisant parfaitement la juxtaposition du glamour de la vieille école et de la sophistication des temps modernes, la collection gracieuse oscille sans effort entre ces deux contrastes, ce qui donne lieu à un étalage optique de beauté à couper le souffle.

Une aura fantaisiste et onirique se dégage de toute la collection, avec ses formes délicates mais magnifiquement structurées et ses détails incomparables. Des robes traditionnelles de style princesse et des jupes amples et volumineuses sont associées à des corsages structurés, s'adressant à une mariée théâtrale. Les détails architecturaux élaborés se distinguent magnifiquement des silhouettes élégantes et sensuelles, ajoutant une touche majestueuse de féminité moderne, signature de la maison.

La connaissance inégalée d'Al Ali en matière de tissus est mise en valeur par l'utilisation de soies somptueuses, de satins, de tulles et de dentelles exquises. Les broderies emblématiques sont associées aux techniques de la nouvelle saison, faisant écho à l'histoire de l'artisanat de la maison et offrant à chaque look le même niveau d'attention au travail manuel détaillé pour garantir une sensation de luxe. Les perles abstraites en 3D continuent de jouer un rôle essentiel dans l'identité visuelle de la marque, et la modernisation de ces techniques classiques permet d'obtenir un résultat minimaliste et complexe à la fois. Des plumes d'autruche sont gracieusement placées sur des manches spectaculaires, évoquant un doux mouvement tout en amenant la fantaisie attendue pour les mariées d'aujourd'hui.

Une gamme de tons ivoires subtils est ornée de perles élaborées, d'appliques florales et de dizaines de cristaux scintillants, chacun travaillant en parfaite harmonie pour présenter une magnifique collection de mariage tout en finesse. La maison a une fois de plus habilement exploré les limites et créé une collection raffinée, classique et élégante, avec une touche de modernité, permettant à la femme Rami Al Ali de s'exprimer pleinement et d'être la mariée dont elle a toujours rêvé.

Vous pouvez également suivre la maison sur Instagram :

www.instagram.com/ramialaliofficial et Facebook : www.facebook.com/RamiAlAli.

Pour plus d'informations :

STATION
S E R V I C E

ramialali@stationservice.fr

T/ +33 1 42 21 36 36